
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 246

Vil ministeren redegøre for, hvorvidt det inden for den eksisterende lovgivning vil være

muligt at forbyde salg af FIFA-point, som det er blevet gjort i Belgien? Hvis det ikke er

muligt, bedes ministeren redegøre for, hvilke lovændringer et eventuelt forbud vil kræve.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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